
Agenda MR Vergadering 15-11-2018                19.30u 

 

1. Mededelingen/ post  
 
De postvakjes zijn verplaatst. Ellen gaat even inventariseren waar de postvakjes zijn 
gebleven.  
  

2. Voortgang besteding extra geld i.v.m. verlaging werkdruk.  
 
Het extra geld ter verlaging van de werkdruk wordt op dit moment besteed aan: 

• Lotte een onderwijsassistent voor de bovenbouw. 
• Joyce (vanuit SKOP) ondersteunt de onderbouw.  

 
Daarnaast is er voor de verlaging van de werkdruk een samenwerking aangegaan met 
Wherelant vanaf januari 2019. Wherelant is het centrum voor kunst en cultuur in 
Purmerend.  
Om de werkdruk te verlagen wordt een medewerker van Wherelant ingezet om 
beeldende vorming te geven. Gedurende een periode van zes weken wordt er per 
week anderhalf uur achter elkaar beeldende vorming gegeven voor één klas. Na die 
zes weken krijgt een andere klas beeldende vorming. In deze tijd wordt de werkdruk 
tijdelijk verlaagd waardoor de docent tijd heeft voor collegiale consultaties, 
administratie etc.  
 
Het voorstel is om in maart/april een evaluatie te houden over de manier waarop het 
extra geld besteed is en te kijken welke besteding het meest effectief was voor KC 
Willem Eggert. Wellicht kunnen ervaringen met andere scholen hierin meegenomen 
worden. 
 

3. Afvloeiingsbeleid  

Nieuwe leerlingen en hun ouders krijgen een rondleiding op het KC Willem Eggert. Er 
zijn tot nu toe minder rondleidingen geweest ten opzichte van voorgaande jaren. Dit 
kan consequenties hebben voor het aantal aanmeldingen. Mochten er beduidend 
minder aanmeldingen zijn dan voorgaande jaren dan kan dat consequenties hebben 
voor het aantal formatieplaatsen.  

Mocht dit het geval zijn dan is het van belang dat er een afvloeiingsbeleid is. Deze is 
momenteel niet aanwezig. Er is enige discussie wie verantwoordelijk is voor dit 
beleid. Volgens de MR moet dit beleid belegd worden binnen de stichting OPSO 
SPOOR aangezien zij de arbeidscontracten met de docenten opstellen voor alle 
scholen binnen de stichting.  

 

 



4. Website  
 
De website is begin dit schooljaar verhuisd. Hierdoor was niet alle informatie over de 
MR beschikbaar. De informatie over de MR is nu up-to-date. De agenda wordt een 
week van tevoren op de site geplaatst net als de notulen nadat deze is goedgekeurd 
door alle MR leden. 
 
Het jaarverslag 2017/2018 wordt behandeld tijdens de volgende vergadering. Deze 
wordt na goedkeuring op de site geplaatst.  
 
De formatie binnen de MR is voor dit jaar bekend. Volgend jaar komen er conform 
het af- en aantreedschema twee vacatures. In het voorjaar wordt er in de MR 
besproken hoe deze vacatures gecommuniceerd worden en wat de procedure is 
rondom de vacatures binnen de MR. 
 

5. Status Kindcentrum 
 
Er zijn op dit moment weinig nieuwe ontwikkelingen binnen het KC. Er worden wel, 
net als vorig jaar, buitenschoolse activiteiten aangeboden. Deze zijn divers maar wel 
wat prijzig. Spurd heeft een divers aanbod wat betaalbaar is. Daarnaast kan er via 
Spurd ook subsidie aangevraagd worden als er ouders zijn die, vanwege 
omstandigheden, geen financiële bijdrage kunnen leveren. 
 
Linda volgt een opleiding Directeur KC. De kennis die ze daar opdoet kan ze direct 
toepassen op het KC Willem Eggert. Ook Marieke & Wendy volgen een opleiding. 
 
Om het buitenschoolse aanbod van het KC onder de aandacht te brengen zou het fijn 
zijn als er een lijst is met alle buitenschoolse activiteiten per schooljaar (of per half 
jaar). Hierdoor kunnen ouders zich van tevoren oriënteren op de activiteiten en 
besluiten of en waar ze hun kind voor willen inschrijven.  
 

6. Verbeterplan  

De inspectie heeft, binnen het KC Willem Eggert, alle klassen bezocht met een 
checklist. Op basis van deze lijst zijn de doelen per klas gesteld. De docenten krijgen 
begeleiding bij het behalen van die doelstellingen. De inspectie komt eind januari met 
een definitieve beoordeling.   

7. Engels 

De overstap van de lagere naar de middelbare school is een behoorlijke stap. Bij deze 
overstap blijkt dat er een discrepantie is tussen het Engels wat er op de lagere school 
gegeven wordt en het verwachtte niveau vanuit de middelbare school op 
HAVO/VWO niveau. De vraag is waar de oplossing van deze discrepantie ligt. Moeten 
het niveau van Engels op de lagere school verhoogd worden of moet het 



verwachtingsniveau van de middelbare school verlaagd worden. De vraag is of er 
afstemming plaatsvindt tussen de lagere en middelbare school om ook zo de 
doorgaande lijn te waarborgen.  De vraag vanuit de MR is of deze discrepantie geldt 
voor alle scholen binnen de stichting en of er afstemming plaatsvindt tussen de 
lagere en middelbare school.   

 

8. Rondvraag 

Om de zichtbaarheid van de MR binnen de school te vergroten en de achterban te 
informeren is het voorstel om begin volgend jaar een stukje over de MR in de 
nieuwsbrief te plaatsen. Daarnaast zal er dan ook aandacht besteed worden aan de 
MR in de nieuwsbrief naar het team.  

 

9. Actielijst 
 

Wat Wie Opmerkingen 
Evaluatie besteding extra geld 
i.v.m. werkdruk 

Personeelsgeleding Eerste evaluatie vindt plaats 
binnen het team, daarna 
wordt het gedeeld met de 
MR. 

Afvloeiingsbeleid Personeelsgeleding Vragen of Linda dit op 
stichtingsniveau wil 
beleggen. 

Activiteitenoverzicht  Personeelsgeleding Er wordt contact 
opgenomen met Mieke, 
zodat zij dit overzicht kan 
geven. 

Engels Oudergeleding Nanda vraagt aan Linda of zij 
dit op stichtingsniveau wil 
beleggen 

MR verslag 2018/2019 Oudergeleding Jaarverslag moet als 
onderwerp meegenomen 
worden in de volgende 
vergadering. 

Nieuwsbrief item Oudergeleding/personeelsgeleding Voor beide moet er een 
bericht voorbereid worden 
voor een bericht over de MR 
in de nieuwsbrief begin 
volgend jaar. 

Vergaderdata Personeelsgeleding Linda heeft aangegeven dat 
ze voor de Kerstvakantie nog 
een keer met de MR samen 
wil komen. Wouter 
informeert waarom dit 
noodzakelijk is en dit niet tot 
de eerstvolgende 
vergadering kan blijven 
liggen. 

 


